
lnspreeKïeKsï Aavles en beraad van maandag 4 december 2023, agenda “Hof van Poortugaal

Voorzitter, dames en heren

Hier sta ik weer

Vóór aanvang “Hof van Poortugaal"

U bent niet te benijden ! Veel, heel veel !. Belangrijk, heel belangrijk !

Een “cashcow“ voor Parnassia, door een simpele grondtransactie. Welke ondernemer wil dat niet ?

Woningbouw in Nederland moet ! Maar geen 500 op Antes terrein. Te veel . Een halve Vinex locatie.
Kunnen wij niet aan. “mark my words“ !

Maar als u er , ondanks alle risico’s, dan toch een klap op geeft vanavond, dan zal toch zeker strikte
voorwaarde zijn , dat er eerst een ontsluiting van het terrein moeten worden aangelegd.

De zogenaamde “Haakse Variant", uit het boekje van bureau Goudappel.

Meer dan 1000 verkeersbewegingen PER DAG komen EXTRA samen met het realiseren van dit plan.

En wij, bewoners lijden al jaren onder de hinder en overlast van het verkeer op de dijk. Al jaren
roepen wij de politiek aan om in te grijpen !

“Vol is vol”, zegt uw eigen Goudappel ! Desondanks ! !

Neemt u wel eens de moeite om de opgaande en afgaande diensten van Antes en Fivoor een aantal
keren per dag ,voor onze deuren te ervaren , wat die stromen personen en goederen teweeg

brengen?

Waarom luistert u zo slecht naar uw bewoners, die al jaren de schade , gevaar , hinder en overlast
moeten laten welgevallen.

“Ver van m’n bed “?? Dat zal toch niet !

Waarom moeten wij al jaren aanhoren , dat er over wordt vergaderd , dat het moeilijk is, dat het

samenhangt !!

waarom ?

Wij bewoners van de dijk hebben een “eens en voor altijd "oplossing. Ik heb hier al eerder voor uw
raad gepleit, namens omwonenden.

Luistert u alstublieft goed ! !

Als u vanavond of op latere datum een politieke Klap geeft op het plan “Hof van Poortugaal “ , met
daaraan de onvoorwaardelijke voorwaarde “eerst een ontsluiting, dan pas bouwen“

De aanleg van de “Haakse variant of elke andere variant gelijktijdig combineren met de aanleg van
“Het achterom”. Daar is al zo vaak door bewoners met Antes, Fivoor en met wethouder Polder over
gesproken.

Je mag de aanleg van Het Achterom gerust “het ei van Columbus “ noemen. Antes , Fivoor en uw
wethouder staan niet onwelwillend tegenover dit plan. Ook voor hulpdiensten is het aanrijden
makkelijk.
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Technisch kan het. Bomen die plaats moeten maken, worden gecompenseerd door herplanting

langs de Kijvelandse kade, die parallel aan de aanleg van Het Achterom, tot wandel-en fietspad
wordt herschapen.

Dames en heren, luister naar uw bewoners !

Dank u voor de aandacht.

Jvd 1/4.12.23


